
Zápis z jednání ekotýmu dne 9. 9. 2014   1 

                                        

Přítomní: Roman Prosek, Adam Salaba, Samir Al-farra, Linda Hoďáková, 
Natálie Rohelová, Beáta Marková, Tadeáš Pešat, Štěpán Socha, Kateřina 
Švarcová  p.uč.Jalůvková. 
 
Program: role v ekotýmu 
Povídali jsme si o tom, co má ekotým na starosti, co bychom měli dělat. 
Každý přemýšlel, čím by chtěl v ekotýmu být. Nakonec jsme se dohodli 
takto: 
Nástěnka: Štěpán Socha 
Manažer: Kateřina Švarcová 
Bavič: Linda Hoďáková 
Mluvčí: Natálie Rohelová a Tadeáš Pešat 
Energomeni: Adam Salaba, Roman Prosek a Samir Al-farra 
Zapisovatel,fotograf, kronikář: Beáta Marková 
Koordinátor: Jitka Jalůvková 
Kromě toho s námi spolupracují další dospělí:  
Zdenka Havlíková – ředitelka školy,  
Pavel Hanzelka – školník,  
Lenka Vosejpková – učitelka, odborný poradce, 
Radka Krysová, Městský úřad Štramberk, 
Helena Salivarová – vedoucí školní kuchyně,  
Jana Svobodová – za rodiče. 
Dospěláci budou zváni na týmy podle potřeby. 
 
Úkol na příští setkání: 

 podívat se na web Tereza /Ekoškola/, promyslet si svou roli, 
jestli mi vyhovuje. 

 
V závěru  jsme se domluvili že za ty 2-3 roky bychom měli docílit toho, aby 
se z naší školy stala Ekoškola! 
 
Zapsala: Beáta Marková 
Ve Štramberku 10. 9. 2014 
 

 


